
Zápis ze zasedáńı SKAS MFF UK dne 8. ř́ıjna 2013
v0 - NESCHVÁLENÝ !!!

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová, Tomáš Masař́ık, Petr Pošta, Ondřej Procházka, Tomáš Roskovec, Jǐŕı
Šejnoha, Vojtěch Tůma, Petr Vágner,

Hosté: Svatopluk Krýsl (19:47), Mirko Rokyta, Mı́ra Štochel

Program zasedáńı

0. Schváleńı programu

1. Informace předsedkyně SKAS

2. Představeńı Nikoly Ježkové, administrátorky webu

3. Volba předsedy a mı́stopředsedy SKAS

4. Volba pokladńıka SKAS

5. Schváleńı zápis̊u z minulých zasedáńı

6. Diskuse o plánech SKAS a rozděleńı mezi jednotlivce

7. Rozpočet SKAS

8. Nová akreditace na informatice

9. Různé

Zasedáńı SKAS začalo v 19:10 a bylo ukončeno ve 22:13. Mirko Rokyta a Tomáš Roskovec opustili zasedáńı ve
20:50.

Tereza Bártlová zahájila zasedáńı a uv́ıtala nové senátory.

0. Schváleńı programu

Program byl schválen (se změnami) tichým souhlasem.

1. Informace předsedkyně SKAS

A. Občanské sdružeńı śıdĺıćı na adrese Ke Karlovu 3

Tereza Bártlová informovala o novém vývoji. Mimo jiné došel dopis (vedeńı fakulty) od kvestora Kub́ıčka, který
žádá, aby se toto občanské sdružeńı zrušilo.

B. Albeř

Tereza Bártlová uvedla, že Albeř proběhla uspokojivě, ocenila jeden den nav́ıc. Dobré shrnut́ı prošlo interńı
emailovou konferenćı.

Mirko Rokyta uvedl, že se chystaj́ı sch̊uzky, které bude svolávat Dana Macharová a na kterých se budou řešit
(nejen) připomı́nky z tohoto roku, zejména:

– uspořádáńı programu při přesunu besedy s děkanem (Tereza Bártlová zmı́nila, že se neosvědčil př́ıpad, kdy
má SKAS posledńı besedu na Albeři),

– horńı hranice počtu zvaných na jeden termı́n (letos byl negativńı dopad na studenty učitelstv́ı),

– aby byla dodržena maximálńı homogenita (po sekćıch).

Petr Pošta dodal, že Albeř se dá zvládnout ve třech, ale ke konci už byla ćıtit únava.

O zážitćıch z Albeře poreferoval i host M. Štochel, celkově ji hodnotil kladně, zmı́nil ale i některé administrativńı
pot́ıže ohledně přihlášeńı se na Albeř.
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2. Představeńı Nikoly Ježkové, administrátorky webu

Tereza Bártlová představila Nikolu Ježkovou. Uvedla, že se administrace už ujala po Albeři.

Tereza Bártlová uvedla, že Nikola by měla převźıt úplnou odpovědnost nejen za administraci, ale i za správu
obsahu. Dodala, že Nikole za to př́ısluš́ı odměna 500,- Kč měśıčně formou stipendia.

Usneseńı: SKAS MFF UK schvaluje odměnu ve výši 500,- Kč měśıčně Nikole Ježkové formou
stipendia za administraci webu SKAS.

Hlasováńı: 7-0-0.

3. Volba předsedy a mı́stopředsedy SKAS

Tereza Bártlová na začátek uvedla, že z osobńıch d̊uvod̊u rezignuje na funkci senátorky. Poděkovala za práci
všem senátor̊um, se kterými mohla v uplynulém akademickém roce spolupracovat.

Na dotaz Petra Vágnera pohovořila o své loňské činnosti předsedkyně.

Mirko Rokyta jménem vedeńı fakulty poděkoval Tereze Bártlové za jej́ı práci.

Tereza Bártlová zahájila volbu předsedy. Skrutátorkou byla určena Tereza Bártlová.

Tomáš Roskovec navrhl Petra Poštu, ten kandidaturu přijal. Petr Vágner navrhl Tomáše Roskovce, ten kandi-
daturu přijal podmı́nečně, pokud nebude jiný kandidát kromě P. Pošty, zd̊uraznil při tom hodnotu možnosti
výběru. Tomáš Masař́ık navrhl Jirku Šejnohu, ten kandidaturu odmı́tl. Jirka Šejnoha navrhl Tomáše Masař́ıka,
ten kandidaturu odmı́tl.

Prvńı volba předsedy SKAS

V prvńım kole prvńı volby obdržel

– Petr Pošta 3 platné hlasy,

– Tomáš Roskovec 4 platné hlasy,

– 1 hlas byl neplatný.

V prvńım kole prvńı volby nebyl předseda SKAS zvolen.

Ve druhém kole prvńı volby obdržel

– Petr Pošta 3 platné hlasy,

– Tomáš Roskovec 4 platné hlasy,

– 1 hlas byl neplatný.

Ve druhém kole prvńı volby nebyl předseda SKAS zvolen.

Druhá volba předsedy SKAS

Tomáš Roskovec navrhl Petra Poštu, ten kandidaturu přijal. Petr Pošta navrhl Tomáše Roskovce, ten kandida-
turu nepřijal. Tomáš Masař́ık navrhl Petra Vágnera, ten kandidaturu nepřijal. Petr Vágner navrhl Vojtu Tůma,
ten kandadituru nepřijal.

V prvńım kole druhé volby obdržel

– Petr Pošta 5 platných hlas̊u,

– 3 hlasy byly neplatné.

V prvńım kole druhé volby nebyl předseda SKAS zvolen.

Ve druhém kole druhé volby obdržel

– Petr Pošta 5 platných hlas̊u,

– 3 hlasy byly neplatné.

Ve druhém kole druhé volby byl předsedou SKAS zvolen Petr Pošta.

Petr Pošta požádal Terezu Bártlovou o vedeńı zbytku zasedáńı a Tereza Bártlová mu vyhověla.

Na mı́stopředsedu SKAS Petr Pošta navrhl Tomáše Roskovce (nepřijal), Petra Vágnera (nepřijal), Vojtěcha
Tůma (přijal) a Tomáše Masař́ıka (přijal).

Volba mı́stopředsedy SKAS

V prvńım kole volby obdržel
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– Tomáš Masař́ık 2 platné hlasy,

– Vojtěch Tůma 6 platných hlas̊u.

Vojtěch Tůma byl zvolen mı́stopředsedou SKAS.

4. Volba pokladńıka SKAS

Tomáš Masař́ık přijal kandidaturu na pokladńıka SKAS.

V tajné volbě obdržel Tomáš Masař́ık 7 platných hlas̊u, 1 hlas byl neplatný.

Tomáš Masař́ık byl zvolen pokladńıkem SKAS.

5. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

Zápis byl schválen tichým souhlasem.

6. Diskuse o plánech SKAS a rozděleńı mezi jednotlivce

Ondra Procházka – nahráváńı přednášek. Tereza Bártlová v té souvislosti připomněla, že vedeńı fakulty podpořilo
nahráváńı kolokvíı. Ondra Procházka uvedl, že některé cykly přednášek již nahrávány byly a že těchto zkušenost́ı
lze využ́ıt. M. Rokyta uvedl, že zkušenosti odjinud jsou cenné, ale problém vid́ı v souhlasu přednášej́ıćıch.
J. Šejnoha uvedl, že historicky se na projektu nahráváńı spolupracovalo s OVVP. Za sebe doporučil nab́ıdnout
kvalitńı zázemı́ přednášej́ıćım, kteř́ı by do toho šli. S. Krýsl uvedl, že na fyzice se obecně v́ı, kteř́ı přednášej́ıćı
maj́ı velmi kvalitńı projev. S. Krýsl varoval, že přednášej́ıćı nejsou stroje a bylo by nešt’astné tak s nimi zacházet.

Tomáš Masař́ık – bagety na Malé Straně, studentská anketa. Jirka Šejnoha dodal, že anketu bude řešit ko-
mise ustanovená děkanem fakulty, ve které bude mı́t senát svého zástupce. Uvedl také, že by se rád, společně
s Vojtěchem Tůmou a Jirkou Šejnohou zabýval novou akreditaćı na informatice.

Jǐŕı Šejnoha – akreditace na informatické sekci, pravidla pro organizaci studia.

Vojtěch Tůma – studijńı plány, akreditace, čteńı a komentováńı návrh̊u. S. Krýsl podotkl, že na studijńı komisi
AS se akreditace bude pravděpodobně diskutovat.

Petr Vágner – besedy s garanty. Tereza Bártlová v té souvislosti uvedla, jak funguje matematická rada.

Petr Pošta – SKAS, studijńı záležitosti, pracuj́ıćı studenti.

Jǐŕı Šejnoha promluvil o vymezeńı práce (SK)AS ve statutu fakulty.

Zájemci SKAS do komiśı a funkćı.

Studijńı komise: J. Šejnoha, T. Masař́ık, V. Tůma

Legislativńı komise: P. Vágner

Ekonomická komise: T. Masař́ık, V. Tůma

Disciplinárńı komise: V. Tůma

Jednatel AS: P. Vágner

Spravováńı emailových konferenćı: J. Šejnoha, P. Pošta

Tereza Bártlová zmı́nila, že 29. ř́ıjna bude Beánie.

7. Rozpočet SKAS

Petr Pošta připomněl stávaj́ıćı stav (viz zápisy z předchoźıch zasedáńı) a Jirka Šejnoha historii financováńı
SKAS.

Ondřej Procházka navrhl vyšetřit nějaké peńıze ve SKAS na akce typu setkáváńı se studenty s t́ım, že by na ně
mohl být objednán kvalitněǰśı catering.

SKAS tichým souhlasem potvrdil, že nab́ıdne část svých zbylých prostředk̊u na podporu studentských projekt̊u.

8. Informatická akreditace

Vojtěch Tůma uvedl, že prof. Barták informace o nové akreditaci pošle v bĺızké budoucnosti. Specifické informace
ale zat́ım nejsou. Uvedl dále, že změn je poměrně dost a bude také zřejmě dost prostoru k připomı́nkám.
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Tomáš Roskovec zhodnotil pozitivně, že Jirka Šejnoha a Vojtěch Tůma jsou v této oblasti aktivńı, rovněž ocenil
vstř́ıcnost prof. Bartáka a jeho ochotu dát SKASu př́ıležitost poskytnout pohled student̊u.

Tereza Bártlová se dotázala, zda připomı́nky SKAS budou zapracovány. Vojtěch Tůma uvedl, že to bude zřejmě
záležet na konkrétńıch oborech a konkrétńıch lidech.

Mirko Rokyta krátce zmı́nil zkušenosti z nové akreditace na matematické sekci.

Jirka Šejnoha zd̊uraznil jej́ı význam.

9. Různé

A. Doktorandská stipendia

Mirko Rokyta referoval o pokroku ohledně vypláceńı stipendia za kvalitńı publikaci. Uvedl, že zat́ım zvažuje
variantu, kdyby oto stipendium navrhoval vedoućı doktoranda (s t́ım, že schvalováńı by nebylo automatické).
Krátce pohovořil o vztahu ke GAUKům a vědeckým stipendíım. Dodal, že filozofie je taková, že by na stipendium
při standardńım pr̊uběhu studia měl dosáhnout každý (stejně jako za angličtinu a státńı zkoušku).

B. Kouřeńı ve vrátnici v Troji

Pan Doležal (správce budovy v Troji) napsal na dotaz SKAS, že vrátńı dovoleno kouřit nemaj́ı. SKAS Petru
Vágnerovi tichým souhlasem vyjádřil podporu v daľśım jednáńı vedoućım k nápravě situace.

C. Anketa

Jirka Šejnoha dodal informaci, že slovńı komentáře v anketě mohou být k dispozici i přes prvotńı informace, že
komentáře nejsou (strojově) čitelné.
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